B1. Вы услышите 6 высказываний. Установите соответствие между высказываниями каждого говорящего 1 – 6 и утверждениями, данными в списке A – G. Используйте каждое утверждение, обозначенное соответствующей буквой, только один раз. В задании есть одно лишнее утверждение. Вы услышите запись дважды. Занесите свои ответы в таблицу.


A. I eat little and rather irregularly.
B. I am trying to get used to everyday healthy activities.
C. I feel unable to stop myself from eating.
D. I am afraid of having the same health problems as my relatives do.
E. I am willing to return to a healthy lifestyle despite being tired.
F. I am sure that I exercise enough while carrying out my everyday duties.
G. I feel now like starting a healthy life again.

 

Вы услышите разговор друзей. Определите, какие из приведённых утверждений А1 – А7 соответствуют содержанию текста (1 – True), какие не соответствуют (2 – False) и о чём в тексте не сказано, то есть на основании текста нельзя дать ни положительного, ни отрицательного ответа (3 – Not stated). Обведите номер выбранного вами вариантаответа. Вы услышите запись дважды.

A1. Mike’s administrative work was very well paid.


1) True
2) False
3) Not stated


A2. Mary did not do well at University because she had to earn her living.


1) True
2) False
3) Not stated


A3. Mary was younger than the other students at her university.


1) True
2) False
3) Not stated


A4. Mary thinks that regular classes are rather time-consuming.


1) True
2) False
3) Not stated


A5. Mary thinks that she can’t study better than when she was younger.


1) True
2) False
3) Not stated

 

A6.  Distance learning seems to be very convenient for Mary.


1) True
2) False
3) Not stated


A7. Mike does not feel disappointed about going to University.


1) True
2) False
3) Not stated


Вы услышите рассказ студента. В заданиях А8 – А14 обведите цифру 1, 2или 3, соответствующую выбранному вами варианту ответа. Вы услышите запись дважды.
 

A8. The narrator was brought up mainly in


1) Denmark.
2) England.
3) the USA.


A9.  The narrator is not happy about Danish grocery stores because


1) the quality of the products is very poor.
2) they are too small.
3) the selection of foods is very poor.


A10.  The narrator criticizes


1) the lifestyle in Denmark.
2) Danish supermarkets.
3) the Danish diet.


A11. The prices in Danish stores are quite high because


1) the level of service is very high.
2) everything is imported from abroad.
3) no foods are artificial.


A12.  According to the unwritten rules of Danish supermarket culture


1) you pack all the food you buy on your own, without any help.
2) shop assistants are always ready to pack your food for you.
3) there are clerks whose duty is to help you with your bagging.

 

A13. When the narrator says, “I do miss American convenience” it means that


1) he wants ready-made dinners to be delivered to his place.
2) he wants to rent a flat near a big supermarket.
3) he doesn’t like to spend much time cooking his meals.


A14. Having lived in Denmark for a few years as a student, the narrator


1) feels nostalgic about the USA.
2) believes it to be a good place for him.
3) pities Danish people.

